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GRAN RESERVA
PINOT NOIR
Gran Reserva Tarapaca Pinot Noir s a blend of wine from different vineyards in the
cool coastal valley of Leyda. The Cheuque vineyard in the Coastal Mountain of the
Leyda coast, a warmer site, contributes with plummy flavors and honey notes with
salty tannins. Hillside Canlo block contributes with an elegant Pinot Noir of li%hmr
color with sour cherry and floral notes and crisp acidity. The Arafia Vineyard is a classic
Pinot Noir with bing cherry and raspberry notes with and nervous tannins. It will age

nicely for, at least, ten years.

Gran Reserva Tarapaca Pinot Noir est un assemblage de 3 vignobles cotiers situés dans
la vallée de Leyda. Le vignoble Cheuques proche de I'océan, est un site plus chaud. Il
donne au vin ses notes de pruncaux, de miel avec des tannins salés. Les vignes de
Canelo apportent une touche élégante, avec des notes florales, de cerise amer et une
acidité croquante. Le vignoble Arafia est un Pinot Noir classique avec des notes de
framboise, griotte et de petits tannins nerveux. Un vin de garde pour au moins 10 ans.
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